

## **René Hartmann**

René Hartmann ist Erster Vorsitzender des IBKA. IBKA-Vorstandsmitglied seit 1998. Seine Tätigkeitsschwerpunkte sind Medienarbeit und internationale Kontakte. Seit 2002 ist er Vertreter des IBKA bei der AAI. Er hat an der Aufteilung der ehemaligen AAI in die neue AAI und die Atheist Alliance of America (AAA) mitgewirkt und ist Mitglied des Boards der AAI.

Im IBKA war René Hartmann Sprecher der AG Internet 1997-2009, Mitglied der MIZ-Redaktion 2007-2009 und Regionalbeauftragter Hessen 2008-2010. Er ist beruflich Diplom-Informatiker und arbeitet bei einem IT-Unternehmen.

René Hartmann is First Chairman of IBKA. He is a member of the IBKA executive board since 1998. His main areas of responsibility include media relations and international contacts. Since 2002 he is representative of IBKA with AAI. He took part in the separation of the former AAI into the new AAI and Atheist Alliance of America (AAA) and is a board member of AAI.

In IBKA René was speaker of the internet workgroup 1997-2009, member of the MIZ editorial team 2007-2009 und regional representative for the state of Hessen 2008-2010. He holds a diploma of informatics and is working at an international IT company.